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za pośrednictwem

Przewodniczącego Rady Miasta Kolno

Zapytanie nr 5

OdPowiadając na moje zapytanie złożone na sesji5 marca 2O19r w sprawie zmiany planu
zagosPodarowania przestrzennego dla terenu w okolicy ulicy Wojska Polskiego, Świerkowa, Dębowa,
Klonowa, Burmistrz odpowiedział minn. ,, że w ciągu ok. 3 miesięcy ogłosi wyłożenie projektu do
publicznego wglądu".

Tymczasem minęło już 5 miesięcy i projekt nie został wyłozony,

Po sPotkaniu z mieszkańcami zamieszkującymiOsiedle Południe, w sierpniu 2ol9r, sformułowali oni
dwa Pisma z własnymi spostrzeżeniami i wnioskami, które miały być wzięte pod uwagę przez
projekta nta.

W toku PowYzszYch zdarzeń, moim wyborcy dowiedzielisię, że zmiana obecnego planu,, następuje
na wniosek mieszkańcÓw" a nie z urzędu , Zainteresowani zwrócili się do mnie o ustalenie kto
konkretnie bYł wnioskującym o zmianę obecnego panu. Proszą oni również o udzielenie informacji ile
będzie kosztowaĆ Miasto Kolno - zmiana planu oraz czy wnioskujący mieszkańcy będą ponosić koszty
zmia ny pla nu zagospoda rowania przestrzennego.

W imieniu więc mieszkańców Osiedla Południe - proszę o :

- wskazanie osób na których wniosek - przystąpiono do zmiany planu zagospodarowania
przestrzennego obejmującego wskazany wyżej obręb Kolna;

- udzielenie informacji ile kosztować będzie Miasto dokonania zmiany planu oraz czy koszty zmiany
pokryją wnioskodawcy.
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